

Saksliste Geovekst-forum 05.-06.juni 2024

Sted: Hamar, Scandic Hamar

Tidsplan:

Onsdag:

10:00 – 17:30

Torsdag:

08:30 – 15:00

Middag: 19:30

Møteleder: Siri Oestreich Waage

Referent: Marit Bunæs

| Tidsplan ca. tider | Sak nr. | Tema / Dokumenter | Sakstype | Ansvar |
|-----------------------|------------|--|---------------------------|--------------------|
| 10:00 - 10:10 | 23/24 | Godkjenning av referat fra 17.april | Godkjenne | Siri/Alle |
| 10:10 – 10:45 | 27/24 | NOU fra Viderebruksutvalget <ul style="list-style-type: none">• Status | Informasjon | Knut B |
| 10:45 - 10:50 | 28/24 | Informasjon - Hva som skjer videre med Geodatastrategien? | Informasjon | Knut B |
| 10:50 – 11:30 | 25/24 | Nytt høydegrunnlag (Geodesi) | Informasjon/ Diskusjon | Kristian Breili |
| 11:30 - 12:30 | | Lunsj sammen med FGU Innlandet | | |
| (12:30 - 15:30) | 26/24 | Fellesmøte Geovekst-Forum, Fylkesgeodatautvalget i Innlandet m/arbeidsutvalg basisdata og arbeidsutvalg Plan/temadata | Informasjon | |
| 12:30 | | Velkommen til Innlandet - presentasjonsrunde v/Anne Kjersti Briskerud | | |
| 12:45 | | Dette er Geovekst-forum v/leder | | |
| 13:00 | | Slik arbeider vi med Norge digitalt i Innlandet v/Håkon Dåsnes | | |
| 13:10 | | Lederforum GIS Innlandet v/Anne Katrine Fossum, Statsforvalter Innlandet | | |

| | | | | |
|------------------|-------|--|--------------------------|----------------------|
| 13:30 | | Pause | | |
| 13:40 | | Skogbrukets behov for Geovekst-data v/Erik Ødegård, Glommen-Mjøsen Skog | | |
| 14:00 | | Arealbruk og datasett for myr i samarbeidet Hedmark Kart v/Anne Kjersti Briskerud, Kongsvinger kommune/ leder FGU | | |
| 14:20 | | Bruk av laserdata i prosjekt «Folkeforskere registrerer kulturminner» v/Fredrik Bratlie Hansen, Innlandet fylkeskommune/Kulturarv | | |
| 14:35 | | Slik gjør vi det i Innlandet – Plan for kartlegging og kvalitetsheving v/Bente Kristiansen, FKK Hamar | | |
| 14:50 | | Informasjon om ledning og NRL v/Lars Mardal, Kartverket/GLA-gruppa | | |
| 15:05 | | Blåstrukturkart v/Håkon Dåsnes, Kartverket/Vanngruppa | | |
| 15:30– 15:45 | | Pause | | |
| 15:45 - 16:15 | 24/24 | Volumgeometri 3D-prosjekt <ul style="list-style-type: none"> • Søknad om støtte til pilot-prosjekt | Diskusjon/ Vedtak | Knut Jetlund (KV) |
| 16:15 - 16:45 | 26/24 | Oppsummering av FGU-møtet | Diskusjon | Alle |
| 16:45 17:30 | 29/24 | Lettbeint gruppearbeid Momenter som er tenkt diskutert: <ul style="list-style-type: none"> - Produktråd – informasjonsflyt - Arbeidsgrupper – autonomi, informasjonsflyt og sammensetning - Nivå på saker i GV-forum - faglig vs. strategisk/politisk | Diskusjon/ Gruppearb. | Alle |
| 17:45 | | Fellesaktiviteter med /FGU Innlandet Guidet tur – Hamar 175 år. Stolpejakt mm. | | |
| 19:30 | | Felles middag med FGU Innlandet | | |
| | | Dag 2 | | |

| | | | | |
|------------------|-------|--|---------------------------|--|
| 08:30 – 09:00 | 30/24 | Arbeidsgruppe Drone <ul style="list-style-type: none"> • Forslag til Mandat og faktiske tiltak | Diskusjon | Kartverket/ Siri |
| 09:00 – 09:30 | 31/24 | Fellesløsninger – videre status/drøfting (vedtakssaken settes på vent til høsten) | Informasjon/ Diskusjon | Nils Ivar |
| 09:30 – 09:45 | | Pause | | |
| 09:45 – 10:25 | 12/24 | Informasjon fra arbeidsgruppene <ul style="list-style-type: none"> • Veggruppa • Forvaltningsgruppa • 3D arbeidsgruppe | Informasjon | Tore/ Nils Ivar |
| 10:25 - 11:00 | 13/24 | Løypemelding fra andre fora <ul style="list-style-type: none"> • Samordningsgruppa • Geodatarådet • Produktrådene • Produktråd TG (mandat og deltagere) • PabG - Status fra arbeidet | Informasjon | KV/NIBIO Einar/ Hildegunn/ Knut |
| 11:00 - 12:00 | 32/24 | Diverse FOU-saker <ul style="list-style-type: none"> ❖ Fargekalibrering/Simensstar ❖ Jammetest på Andøya ❖ Drapering laserdata – Fysak ❖ Ny KI-konkurranse? | Informasjon | Ivar |
| 12:00 – 13:00 | | Lunsj | | |
| 13:00 – 13:20 | 55/23 | Grønnstrukturkart <ul style="list-style-type: none"> • Status | informasjon | NIBIO |
| 13:20 – 13:50 | 61/22 | Kommunikasjonsgruppa Presentasjon av ny designprofil Kommunikasjonsplan Årsmelding? Fellesdokumenter? | Informasjon | Marit m.fl. |
| 13:50 – 14:00 | | Pause | | |
| 14:00 – 14:30 | 5/24 | Informasjon fra Kartverket <ul style="list-style-type: none"> • Status kartlegging • Økonomi • NTM og karttjenester • Case Skate høyde/dybde | Informasjon | Einar |

| | | | | |
|------------------|-------|---|--|------|
| | | <ul style="list-style-type: none"> WMS-tjenester | | |
| 14:30 – 15:00 | 33/24 | Eventuelt Oppsummering og avklaringer | | Alle |
| | | Møtedatoer i 2024: 5. - 6.juni – FGU Innlandet (Scandic Hamar) 11. - 12.september – FGU Vestland 17.oktober halv dag på Teams 27. - 28.november (Oslo-området) | | |